
Gotlands Bro OK PROTOKOLL Nr 532

Styrelsemöte 2022-03-09

Närvarande:
Helene Eklund, Ylva Svangren, Birgitta Hjerthén, Ulf Nilsson, Göran Gustafsson,
Stefan Wittmann och Sofia Gardelin.

§ 1 Mötets öppnande

Ordförande Helene öppnade mötet genom att göra en snabb presentation av den nya
styrelsen. Vi behöver göra en nystart efter Corona för Idrotten – Orienteringen och Bro
OK. Vi gör det tillsammans.

§ 2 Godkännande av dagordning

Utskickad dagordning godkändes med tillägg gällande information från GOF:s årsmöte.

§ 3 Föregående styrelseprotokoll och uppföljning av tidigare fattade beslut

- Föregående protokoll nr 529, 530 och 531 godkändes.
- Beslutssammanställningen - Vi gjorde en genomgång av beslutssammanställningen
som finns för att kunna påbörja en ny lista. Helene ansvarar för att göra justeringarna
som kom upp på mötet.

- Belastningsregistret – Mötet beslutade att information från belastningsregistret
behöver förnyas vart 5:e år för våra ledare / reseledare.

Nya ledare måste lämna in utdrag från belastningsregistret så fort de påbörjat sitt
uppdrag.

§ 4 Rapporter

Ordförande
- Helene gick igenom protokollet från GOF:s styrelsemöte den 2 februari.
- Helene och Göran kommer för Bro:s räkning delta på Framtidsdagen som GOF har
inbjudit till den 20 mars.
- GOF planerar för att genomföra Lillkorpen den 30 april i Stånga.
Bro ansvarar för att ha en speaker, målpersonal samt 13 st. personer att bemanna
kontrollerna i skogen.
- Helene berättade lite om GOF:s verksamhetsplan.
- Från GOF:s årsmöte informerades det om att Brent Key är ny tävlingsansvarig för
GOF.
- Helene har träffat Anna Samelius för en genomgång som ny ordförande.
Anna vill komma och träffa styrelsen gällande lärgrupper och styrelseutveckling.
- RF-SISU kommer hålla en Idrott online utbildning den 26 april.
- Vi får 10 000 kr för att kunna rekrytera och återrekrytera barn och ungdomar till
klubben och orienteringen. Helene skriver ansökan.
- Ronny Liljegren har sagt ja till att fortsätta hjälpa styrelsen med bidragsansökningar
samt papper och patroner till kontoret. Styrelsen beslutade att ta hjälp av Ronny.
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Sekreterare
- Behöver vi skriva ut protokollen på arkivbeständigt papper? Sofia får i uppgift att ta
reda på vilka regler som gäller.

Kassör

- Ylva redogör för ekonomin. Ekonomin ser bra ut så här i början på året.

Infokommittén
- Birgitta visade upp ett informationsblad som kommer sättas upp på anslagstavlorna
vid Kinner.
- Vi bytte hemsida till Idrott Online i fjol. Tyvärr kommer Idrott Online att stänga ner
sin hemsidetjänst 2022-12-31. Vi behöver då en ny lösning gällande vår hemsida.
Håkan Mattsson har tittat lite på olika alternativ. Vi avvaktar lite och ser om SOFT eller
RF kommer med några andra förslag eller lösningar. Vi tar upp frågan framåt.
- Diskussion fördes om vilka som ska ha behörighet till hemsidan och Facebook.
Göran Gustafsson kommer få behörighet till Bros Facebook sida. Vi behöver också se
över vem som har behörighet till vår nuvarande hemsida.
- Rullande infon inne i stugan på tisdagarna uppskattas av deltagarna. Birgitta kan
fortsätta med detta men behöver få in material från kommittéerna senast lördagen
innan.

Tränings och rekryteringskommittén
- Marcus Timgren och Carita Thorén är nya medlemmar i kommittén.

- Det ska bli spännande och se hur många barn och ungdomar som kommer hitta
tillbaka till våra tisdagsträningar med start 29 mars.
- Göran sammanställer en information inför våren och lämnar över till Helene.
- Vi diskuterade hur vi ska göra med förtäring efter varje kurskväll på tisdagar. Ska vi
fortsätta med fika i stugan eller inte. Det tar ganska mycket tid och energi. Ev. att vi
provar med att bara ha något enklare som vi kan servera ute direkt efter träningarna.
Tex en frukt och dricka. Göran tar med sig funderingen.

Stugkommittén
- Enligt planeringen kommer det bli en städdag en lördag i april. Kan man inte komma
på den lördagen går det också bra att städa sin stuga veckan innan.
- Duschbygget ska färdigställas och putsas.
- Vi söker efter en vaktmästare vid Kinner till sommaren. Har vi tips eller förslag på
något så säg till Ulf.

Tävlingskommittén.
- Kommittén har haft ett första möte där man bl.a. pratat om årets MOL och

MTBO. Vissa MOL kan också komma att bli veckans bana.
- Kommittén har diskuterat platser för att arrangera arrangemang på under 2023.
Denna info ska sändas in till länsstyrelsen senast den 1 juli 2022.

§ 5 Styrelseutveckling

Helene delade ut uppgiftslistan som tagits fram sedan tidigare. Styrelsen
beslutade

att diskutera listan på nästkommande möte för att eventuellt justera listan.
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§ 6 Uppvaktningar

Kommande uppvaktningar checkas av.

§ 7 Övriga frågor

- Årsfest / 50-årsjubileum / Kickoff / Sommarfest?
Styrelsen diskuterade lite olika tankar och förslag.
Vi fortsätter att prata om detta på nästa möte.
- Vi pratade om Hitta ut. Sofia informerade om att det kommer finnas en
digital karta över Etelhem som är årets socken 2022.
- Det kommer äntligen bli en OL-gala den 21 maj i Etelhems bygdegård.
- På GOF:s årsmöte pratades det om att Bro behöver ta fram representanter till
GOF:s valberedning. Vi avvaktar att ta fram ett namn tills vi fått mer information
från GOF.

§ 8 Nästa möte

Styrelsemöte hos Helene i Endre den 11 maj kl. 18.00.

§ 9 Mötets avslutande

Ordförande tackar för visat intresse, mötet avslutas

Sekreterare: Justerare:

Sofia Gardelin Helene Eklund Stefan
Wittmann


